
Veckans regelnöt v. 28 2028  

Ja eller Nej-frågan 
Får du byta ut en driver, vars skaft gått av när du under ronden stått och vilat på den 
i väntan på att slå ut?     
 

Spelare markerar och lyfter sin boll som vilar mot en kratta varefter bollen rengörs  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Ludvigs boll vilar mot en kratta på spelfältet och kommer troligen att flytta sig om 
han tar bort krattan. Han markerar och lyfter bollen, varefter han flyttar krattan till 
den närliggande bunkern. Sedan återplacerar Ludvig bollen efter att han har rengjort 
den.  
Vad gäller?  

A Det var OK att markera och lyfta bollen samt att rengöra den. Ludvig får ingen 
plikt.     

B Det var OK att markera och lyfta bollen, men inte att rengöra den. Ludvig får ett 
slags plikt.    

C Det var OK att rengöra den lyfta bollen, men inte att markera och lyfta den. 
Ludvig får ett slags plikt.     

D Det var varken OK att markera och lyfta bollen eller att rengöra den. Men Ludvig 
får ”bara” totalt ett slags plikt.     

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).    

 

 



Veckans regelnöt v. 28 2028 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Får du byta ut en driver, vars skaft gått av när du under ronden stått och vilat på den 
i väntan på att slå ut?    
Ja. Detta gäller även om du startade ronden med 14 klubbor. Att vila på en klubba 
är ett normalt förfarande under en rond. R 4.1   

Spelare markerar och lyfter sin boll som vilar mot en kratta varefter bollen rengörs  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Ludvigs boll vilar mot en kratta på spelfältet och kommer troligen att flytta sig om 
han tar bort krattan. Han markerar och lyfter bollen, varefter han flyttar krattan till 
den närliggande bunkern. Sedan återplacerar Ludvig bollen efter att han har rengjort 
den.  
Vad gäller?  

A Det var OK att markera och lyfta bollen samt att rengöra den. Ludvig får ingen 
plikt.     

B Det var OK att markera och lyfta bollen, men inte att rengöra den. Ludvig får ett 
slags plikt.    

C Det var OK att rengöra den lyfta bollen, men inte att markera och lyfta den. 
Ludvig får ett slags plikt.     

D Det var varken OK att markera och lyfta bollen eller att rengöra den. Men Ludvig 
får ”bara” totalt ett slags plikt.     

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).   

Krattan är ett flyttbart tillverkat föremål och får flyttas utan plikt. Skulle bollen 
rubbas i samband med att en spelare lyfter krattan, så ska bollen återplaceras utan 
plikt. R 15.2.  
I den aktuella situationen lyfter Ludvig bollen innan krattan flyttas, och bollen rubbas 
därför inte i samband med flyttandet av krattan. Ludvig får ett slags plikt för det 
inträffade. R 9.4  
Det är OK att markera bollen före flyttandet av krattan, så länge inte bollen vidrörs. 
Inför återplaceringen i den aktuella situationen är det inte förbjudet att rengöra 
bollen. R 14.1  

Svarsalternativ C   

 


